
 
Raadsvergadering de dato 30 juni 2025 

 
Voortgangscontrolelijst betreffende ingekomen stukken gericht aan de raad, die voor advies dan 
wel ter afdoening zijn verwezen naar het college van burgemeester en wethouders of de raad. 
 

IN GROEN AANGEGEVEN NUMMER WORDT DE VOLGENDE RONDE UIT HET DE LIJST GEHAALD 

Indiener 
 

Afdoening 

Ingekomen voor de raad van 10 oktober 2022  

Brief (361) (209106) d.d. 310822 van Topparken inzake 
uitspraak Raad van State Résidence Valkenburg (heeft 
betrekking op brief 2022 356 uitspraak RvS. Augustus 
vorig jaar heeft Raad van State uitspraak gedaan in de 
zaak Résidence Valkenburg. Het besluit is daarbij 
vernietigd). 

Update 13/03/24: binnenkort (voorjaar 2024) 
wordt er een gesprek gepland tussen 
Topparken en de gemeente. Doel van dit 
gesprek is uit te zoeken op welke manier het 
park afgebouwd kan worden op basis van het 
gewijzigde of nog te wijzigen beleid 
(Omgevingsvisie; visie vrije tijd en economie 
e.a.) van de gemeente. 
Update 13/08/24: Topparken heeft stukken 
aangeleverd om de mogelijkheden voor de 
afbouw van het park op ambtelijk niveau te 
bespreken. 
Update 08/11/24: de aangeleverde stukken 
zijn onvoldoende onderbouwd om het 
bestuurlijk proces om te komen tot een 
aanvaardbare afbouw binnen de geldende 
beleidskaders te starten. 
Update 20/06/25: er is nog geen wijziging 
t.o.v. de vorige update.  
 

Ingekomen voor de raad van 9 oktober 2023  

Brief (243) d.d. 120823 van de heer Schrouff inzake 
accommodatie SV Geuldal. 

Er heeft een gesprek plaatsgevonden; zie ook 
terugkoppeling over stand van zaken bij 
verslag raadsvergadering 07/11/23, pagina 5. 
Keuze voor 1 van de bestaande locaties, eind 
januari/begin februari 2024 overleg over 
verder traject. 
Update 11/04/24: zie brief (109) aan SV 
Geuldal inzake reactie uitkomst 
ledenraadpleging. 
Update cie SD 16/09/24: wethouder Dauven 
heeft de commissie op de hoogte gesteld van 
de uitkomst van de overleggen met SV Geuldal 
aangaande de twee sportcomplexen en de 
betekenis voor het sportcomplex in Schin op 
Geul (zie verslag SD 16/09/24). 
Update 20/06/25: over kunstgrasveld inclusief  
LED-verlichting SV Geuldal is in Kadernota 
2025 opgenomen: wegens de complexiteit 
inzake de aanleg van een kunstgrasveld 
inclusief LED-verlichting op het  



sportcomplex van SV Geuldal, ligt de vraag op 
tafel of deze ontwikkeling haalbaar is binnen 
de leefomgeving. Gezien het feit dat de 
gemeente deze kennis niet in huis heeft, is 
het voorstel om deze vraag door een extern 
bureauonderzoeksbureau te laten 
onderzoeken en in kaart te brengen middels 
een adviesrapport. 
 

Ingekomen voor de raad van 10 februari 2025  
Brief (2) (1241136) d.d. 091224 van Waterwerk Terblijt 
inzake uitspreken bezorgdheid over onvoldoende 
duurzame oplossingen en structurele inspanningen 
gemeente ter voorkoming ernstige wateroverlast. 

Update 13/05/25: tijdens de commissie- 
vergadering FD/SD van 21/01/25 heeft de 
Waterwerkgroep Terblijt ingesproken als 
extra toelichting op hun brief. 
Op 19/03/25 heeft de Waterwerkgroep 
Terblijt een gesprek gehad met de 
burgemeester en wethouder Dauven. Op 
09/04/25 hebben leden van de 
Waterwerkgroep Terblijt deelgenomen aan de 
Projectgroep wateroverlast Bemelen – 
Terblijt. Op 21/05/25 brengen de 
burgemeester en wethouder Dauven een 
bezoek aan Terblijt op uitnodiging van de 
Waterwerkgroep Terblijt aan diverse inwoners 
van Terblijt. Indien er relevante zaken zijn 
dan zoekt de gemeente de Waterwerkgroep 
Terblijt op en visa versa, er zijn korte lijnen.  
Vanuit de kansenregeling WRL wordt samen 
met gemeente Eijsden-Margraten en het 
Waterschap onderzocht of er maatregelen 
genomen kunnen worden in het stroomgebied 
Terblijt – Bemelen. 
Update 20/06/25: in het bestuurlijk overleg 
met het Waterschap en Eijsden-Margraten op 
05/06/25 is afgesproken om via WRL de boven 
normatieve maatregelen zijnde 3 buffers 
binnen de gemeente Valkenburg aan de Geul 
via de subsidieregeling WRL aan te vragen.  
De gemeente Valkenburg aan de Geul neemt 
hierbij de rol van projecttrekker waarbij de 
aanpassing van de buffer aan de 
Rijnsbergerweg het 1e project zal zijn. voor 
de andere 2 buffers bij Terblijt is overleg 
nodig met de grondeigenaren voor realisatie. 
 

Brief (37) (1242679) d.d. 200125 van Stichting 
Natuurlijk Geuldal inzake overlast Plenkertstraat. 

Update 20/06/25: inmiddels is de 
parkeersituatie aan de Plenkertstraat ter 
hoogte van Tivoli gewijzigd. Enkele weken 
geleden is de belijning aan de Plenkertstraat 
bij Tivoli verwijderd. Daardoor zijn er geen 
parkeervakken meer en geldt aldaar een 
parkeerverbod. Tevens zijn er ter plaatse 
fietsenrekken geplaatst. 

  



Ingekomen voor de raad van 31 maart 2025  
Brief (43) (4217311) d.d. 240125 van VV Walram inzake 
reactie n.a.v. inspreekbeurt betreffende verzoek B-
veld vervangen door kunstgras en C-veld terug naar 
gemeentekunstgrasveld. 

Update 11/03/25: zie brief (2025 84) van VV 
Walram inzake toekomst locatie in relatie tot 
gebouwen (opstal) en kunstgrasveld B-veld. 
Zie voor de uitgebreide update agendapunt 
12.d verslag FD 11/03/25. 
Update 20/06/25: over kunstgras toplagen VV 
Walram en VV Berg ’28 is in Kadernota 2025 
opgenomen: vanwege enerzijds de 
complexiteit voor de gewenste situatie 
rondom het sportcomplex van SV  
Geuldal (inundatiegebied Geul, kadastrale 
eigendomssituatie, voorwaarden Waterschap 
Limburg aangaande kunstgras, etc.) en het nu 
nog niet inzichtelijk hebben van een 
doorlooptijd in deze en anderzijds de 
noodzaak van vervanging van de 
kunstgrastoplagen bij VV Walram en VV Berg 
’28, wordt de vervanging van de toplagen, in 
tegenstelling tot de wens van de 
gemeenteraad om werk met werk te maken, 
separaat opgepakt. Als onderdeel van het 
MJOP 2019, is een herinspectie van  
de sportvelden uitgevoerd in 2024 en zijn de 
renovatiekosten opnieuw bepaald. Op basis 
hiervan wordt een eenmalig investerings-
krediet gevraagd van € 1.300.000. Dit bedrag 
behelst de kosten vanaf voorbereiding 
inclusief aanbesteding tot en met de 
daadwerkelijke vervanging van beide velden 
en is inclusief btw (kostenverhogende post) en 
10% onvoorzien. Voorgesteld wordt om dit 
bedrag te onttrekken aan de algemene 
reserve en toe te voegen aan de 
bestemmingsreserve dekking  
kapitaallasten van waaruit jaarlijks de 
dekking van de afschrijvingslasten van  
€ 130.000 plaatsvindt. 
 

Brief (90) (1244772) d.d. 170325 van Het 
Cuypersgenootschap inzake pleidooi herbouw 
ingestorte Wilhelminatoren. 
 

Update 20/06/25: deze brief is voor 
kennisgeving opgenomen en wordt betrokken 
bij het dossier. 
 

Brief (91) (1244776) d.d. 170325 van de heer Bollen 
inzake pleidooi herbouw Wilhelminatoren met 
lichtkruis. 
 

Update 20/06/25: deze brief is voor 
kennisgeving opgenomen en wordt betrokken 
bij het dossier. 
 

Ingekomen voor de raad van 26 mei 2025  
Brief (114) (1245696) d.d. 070425 Santa’s Village 
inzake inschrijvingen evenement editie 2025. 
 

Update 20/06/25: Santa’s Village U.A. heeft 
op 17802/25, 19/03/25 en 10/04/25 uitleg 
gekregen over de wettelijke verplichting 
(Europese Dienstenrichtlijn) voor de 
gemeente om een procedure op te starten 
wanneer twee of meer partijen een 
vergunning aanvragen voor het organiseren 
van een evenement op één en dezelfde 
specifieke locatie. Inmiddels is deze 



procedure doorlopen en heeft Santa’s Village 
U.A. de hoogste score behaald. Hierdoor mag 
Santa’s Village U.A. voor de komende editie in 
2025 opnieuw een evenement organiseren op 
een derde van het Walramplein. 
Briefschrijvers zijn hierover ambtelijk 
geïnformeerd (zie bijlage). 
 

Brief 115) (1245660) d.d. 070425 van Vereniging van 
Eigenaren De Koningskroon inzake verkeerssituatie 
Koningskroon. 

Update 20/06/25: om een volledig/juist beeld 
te krijgen van de problematiek wordt er een 
ambtelijk gesprek gepland met de bewoners. 
 

Ingekomen voor de raad van 30 juni 2025  
---  
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